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Leden en ledenwerving 

Ledenwerving vindt vooral plaats onder nieuwe medewerkers. Zij krijgen standaard een mail met een 

uitleg van wat de Personeelsvereniging voor hen kan betekenen. Daarnaast is er bijna elke maand 

een introductiedag voor nieuwe medewerkers waarop de PV een promotiepraatje kan houden. Dit 

kan sinds coronamaatregelen weer zijn opgeheven weer ‘live’ plaatsvinden. Daarnaast merken we 

dat er ook mensen lid worden omdat ze van collega’s leuke verhalen horen.  

 

We begonnen het jaar met 557 leden. Daar kwamen in 2022 61 nieuwe aanmeldingen bij. Daarnaast 

zegden ook 16 leden hun lidmaatschap op waardoor we het jaar eindigden met 602 leden.  

 

Uit een analyse van het ledenbestand blijkt onder andere dat: 

• Ongeveer driekwart van de leden is in actieve dienst is bij de gemeente en een kwart is 

gepensioneerd.  

• Van alle leden heeft 18% minimaal één keer in de afgelopen twee jaar een huisje gehuurd. 

• Van alle leden heeft 27% in de afgelopen drie jaar aan minimaal één activiteit meegedaan. 

• 8% heeft beide gedaan (huisje én activiteit). 

• 63% heeft geen huisje gehuurd en ook niet meegedaan aan een activiteit. 

• Van de gepensioneerden heeft 57% een huisje gehuurd en/of meegedaan aan een activiteit. 

• Van de werkenden heeft 28% een huisje gehuurd en/of meegedaan aan een activiteit. 

 

 

Bestuur, ondersteuning en vrijwilligers 

Er heeft een kleine wijziging in het bestuur plaatsgevonden. Ellen Dijkstra heeft de secretarisrol 

overgenomen van Marie-Louise van Kersbergen - Grundeken. Per 31 december 2022 bestond het 

bestuur uit de volgende personen: 

• Eddy Pronk, voorzitter 

• Walter Wiekhart, penningmeester 

• Ellen Dijkstra, secretaris 

• Marie-Louise van Kersbergen – Grundeken, algemeen bestuurslid 

• Gerpieter Wilbrink, bestuurslid activiteitencommissie 

• Daisy de Jong-Sierat, bestuurslid PR en ledenwerving 

 

Secretariële ondersteuning van het bestuur kwam van Deborah Lucassen. Deborah is met ingang van 

augustus 2022 gestopt met haar werkzaamheden. De rest van het jaar is gezocht naar een opvolger 

die is gevonden in de persoon van Karen de Win. Zij is per 1 februari 2023 begonnen met haar 

werkzaamheden. 

 

Het bestuur kan niet functioneren zonder vele vrijwilligers die zich voor de Personeelsvereniging 

inzetten. Denk hierbij aan de leden die activiteiten organiseren en leden die het mogelijk maken dat 

de vakantiewoningen prima in orde zijn om gasten te ontvangen. Hartelijk dank!  

 

 

Ellen Dijkstra, Secretaris 


